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Z á p i s  
 

z  2. zasedání Zastupitelstva města Sušice, které se konalo dne 

14. prosince 2022 v 16.00 hodin v budově kina v Sušici 

 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města: Jelínek František 

místostarosta města: Ing. Karel Požárek 

      členové zastupitelstva města v počtu: 21 

             tajemník: Mgr. Petr Novák 

             ostatní přítomní v počtu: 30 

  

 

Program:  
 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Složení slibu člena zastupitelstva 

6.  Cena vodného a stočného pro rok 2023 

7.  Návrhy změn a doplňků k rozpočtu 2023 – Mgr. Ing. Arch. Karel Janda 

8.  Strategický plán k rozpočtu 2023 – Mgr. Ing. Arch. Karel Janda 

9.  Zrušení obecně závazné vyhlášky č. 3/2021 o místním poplatku za obecní 

systém odpadového hospodářství 

10.  Podpora občanům v energetické krizi 2023 – Ing. Milena Stárková 

11.  Rozpočet na rok 2023 

12.  Střednědobý výhled rozpočtu města Sušice 2024-2025 

13.  Rozpočet příspěvkových organizací na rok 2023 

14.  Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkových organizací města 2024-2025 

15.  Rozpočtová opatření 

16.  Změna veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z programu regenerace 

MPZ Sušice 

17.  Městský program regenerace MPZ Sušice – aktualizace 12/2022 

18.  Schválení poskytnutí dotace na obnovu objektů v MPZ Sušice pro rok 2022 

19.  Žádost o poskytnutí dotace na financování sociální služby Sociální rehabilitace 

v roce 2022 

20.  Žádost o poskytnutí dotace na financování sociální služby Sociálně 

terapeutická dílna v roce 2022 

21.  Smlouvy o poskytnutí dotace na pronájem ledové plochy na rok 2023 

22.  Užívání závěsného odznaku 

23.  Návrh na odkoupení bývalého areálu SOLO – Jan Janda 

24.  Sušická nemocnice s.r.o. – právní zastoupení – Pavel Hais a Ing. Václav Rada 

25.  Zpráva o činnosti rady města Sušice – zápisy z rady města – Pavel Hais 

26.  Odměňování členů zastupitelstev  

27.  Volba předsedů a členů výborů  

28.  Diskuse 

29.  Závěr 
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                                         J e d n á n í: 

 

 

1. Zahájení  
Druhé zasedání Zastupitelstva města Sušice zahájil a řídil starosta města Bc. Petr Mottl.  

V úvodu jednání přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční 

většina členů zastupitelstva, a proto je schopno přijímat usnesení.  

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 26. 10. 2022 a nebyly k němu 

vzneseny námitky. 

 

Pavel Hais v úvodu předložil nový návrh na změnu programu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu programu: 

1)  bod 27 - Volba předsedů a členů výborů - přeřadit na bod 6, 

2)  bod 25 - Zpráva o činnosti rady města Sušice – zápisy z rady města - přeřadit na bod 7, 

3)  bod 8   - Informace o činnosti společnosti Sušická nemocnice s. r. o. – zařadit do 

programu  

Ostatní body zařadit dle stávajícího pořadí. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh nebyl schválen. 

PRO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., Rada V., Rendl 

K., Stárkova M., Švehla V.) 

PROTI: 6 (Bartoš J., Dach B., Kohout L., Mottl P., Požárek K., Zelený T.) 

ZDRŽELO SE: 5 (Jelínek F., Karlíková D., Lhoták J., Staněk J., Švarc M.) 

NEHLASOVALO: 0  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh byl schválen. 

Pro: 11, Proti: 10, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., Rada V., 

Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

 

Vzhledem k tomu, že protinávrh pana Pavla Haise nebyl schválen, opustili zasedání 

zastupitelstva města členové: Karel Rendl, Mgr. Jitka Kroupová, Mgr. Ing. Arch. 

Karel Janda, Ing. Milena Stárková, Ing. Václav Rada, Bc. Lucie Mikulová, Jan Janda, 

Ing. Václav Švehla. 

 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Martina Bublíková 
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2. Volba návrhové komise  
 

Pro zpracování návrhu usnesení byla navržena komise ve složení: Bohumil Dach, 

MDDr, Lukáš Kohout, Mgr. Dagmar Karlíková. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen.  

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 2, Nepřítomno: 8 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 2 (Cimický J., Stárkova M.) 

NEPŘÍTOMNO: 8 (Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., Rada V., Rendl 

K., Švehla V.) 

 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Jan Staněk, Miroslav Švarc. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 7, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 5, Nepřítomno: 9 

PRO: 7 (Bartoš J., Dach B., Karlíková D., Kohout L., Mottl P., Požárek K., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 5 (Cimický J., Jelínek F., Lhoták J., Staněk J., Švarc M.) 

NEPŘÍTOMNO: 9 (Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., Rada V., Rendl 

K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

4. Kontrola usnesení 
 

Ke zprávě o kontrole plnění usnesení nebyly vzneseny žádné námitky. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 1, Nepřítomno: 9 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 1 (Cimický J.) 

NEPŘÍTOMNO: 9 (Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., Rada V., Rendl 

K., Stárkova M., Švehla V.) 
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5. Složení slibu člena zastupitelstva 

 
Zákonem předepsaný slib přednesl pan tajemník Mgr. Petr Novák. 

 

Člen zastupitelstva města MUDr. Jakub Cimický složil slib pronesením slova „slibuji“ 

a podpisem.  

 

Jednání zastupitelstva posléze opustil Pavel Hais a MUDr. Jakub Cimický. 

 

 

6. Cena vodného a stočného pro rok 2023 

 
Předkladatel: Ing. Kateřina Ronová 

 

Na základě platné koncesní smlouvy předložil provozovatel vodohospodářského majetku 

města ČEVAK a.s. návrh cen vodného a stočného na r. 2023.  

 

Vzhledem k tomu, že v posledním období došlo ke značným změnám jak na straně spotřeby 

vody a produkce odpadních vod, tak na straně cen vstupních komodit, zejména energií, 

předložil provozovatel návrh na provedení mimořádné revize ceny vodného a stočného. 

Tento postup upravuje bod VI.7. koncesní smlouvy, přičemž došlo k naplnění podmínky dle 

písmene f) bodu VI.7. – cituji bod VI.7.:  

„S cílem zachovat finanční rovnováhu činností upravených touto smlouvou provedou 

smluvní strany revizi cen po uplynutí každého pátého hospodářského roku, nebo před 

uplynutím tohoto období, jestliže nastane alespoň některá z těchto skutečností: písm. f) 

„dojde k významné změně fakturovaného množství dodané pitné vody nebo odvedené 

odpadní vody (za významnou se pro tyto účely považuje kumulativní změna o více než 3% 

z celkového fakturovaného množství)“.  

 

Mezi roky 2020 (kalkulace pro koncesní smlouvu) a 2022 došlo ke snížení fakturovaného 

množství pitné vody o 9,5 % (o 55 tis. m3) a fakturovaného množství odpadní vody o 6,5 % 

(o 42,5 tis. m3), zejména v důsledku pandemie Covid-19. Negativní trend spotřeby se 

projevil nejen u velkých odběratelů (zejména DOPLA PAP a.s. a SPAK Foods s.r.o.), ale 

také u mnoha stravovacích a ubytovacích zařízení a dalších menších odběratelů, kteří 

mnohdy úplně ukončili činnost. 

 

Podmínky pro předložení revize ceny jsou tedy splněny a provozovatel předložil novou 

výchozí kalkulaci cen pro jednosložkovou formu ceny podle bodu VI.8. písm. a) koncesní 

smlouvy. 

Koncesní smlouva v plném znění je přístupná v registru smluv. 

 

V příloze je odůvodnění návrhu na revizi cen zaslané provozovatelem a návrh ceny pro 

vodné a stočné na r. 2023. Návrh ceny v důsledku výše uvedeného není proveden podle 

kalkulačního vzorce, ale vychází z revidované kalkulace ceny pro jednosložkovou formu 

vodného a stočného.  

 

Pohyblivá složka ceny vodného a stočného pro rok 2023 ve dvousložkové formě se zvyšuje  

o 12,76 Kč/m3 bez DPH na 73,19 Kč/m3 bez DPH (80,51 Kč m3 včetně DPH), pevná složka 

se nemění, DPH 10 %. 
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Cena se zvyšuje o 19,75 % (jednosložková cena), celorepublikově se uvádí zvýšení ceny 

mezi 10 – 30 %. I nadále patří cena v Sušici mezi nižší u srovnatelně velkých měst a mezi 

nejnižší v okolí. 

 

Finanční dopad zvýšení ceny na spotřebitele při normativní spotřebě 100 l/osobu/den (= 36 

m3/rok) činí 505 Kč za rok/1 osobu včetně DPH, tj. 42 Kč měsíčně. U čtyřčlenné 

domácnosti se uvádí běžná spotřeba 100 m3/rok, tzn. 1 404 Kč za rok, tj. 117 Kč měsíčně. 

 

Rada města na jednání 28.11.2022 projednala předloženou revizi cen a výchozí kalkulaci  

a doporučila zastupitelstvu schválit revidovanou výchozí kalkulaci a výpočet ceny a pevné 

složky pro dvousložkovou sazbu vodného a stočného pro rok 2023 dle přílohy.  

 

Vývoj pohyblivé složky vodného a stočného celkem bez DPH (pevná složka se měnila 

minimálně): 

2012 – 50,11 Kč/m3       + 0,93 Kč/m3         

2013 – 52,10                + 1,99  

2014 – 53,41                + 1,31 

2015 – 52,35                 - 1,06 

2016 – 51,88                 - 0,47 

2017 – 51,88                    0,00 

2018 – 51,88                    0,00  

2019 – 52,16                 + 0,28   

2020 - 54,53                  + 2,37    

2021 – 56,64                 + 2,11 

2022 – 60,43                 + 3,79 

2023 – 73,19               + 12,76 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města projednalo návrh revize ceny vodného a stočného podle bodu VI.7, 

písm. f) koncesní smlouvy se společností ČEVAK a.s., Severní 8/2264, 370 10 České 

Budějovice a schválilo revidovanou výchozí kalkulaci dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města schválilo výpočet ceny vodného a stočného pro rok 2023 dle 

revidované kalkulace a výpočet pevné složky pro dvousložkovou sazbu vodného a stočného 

pro rok 2023 dle přílohy. 
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Pevná složka stočného pro odpadní vodu z jiných zdrojů (vlastní studna, srážkové vody – 

netýká se nemovitostí určených k trvalému bydlení): 1,49 Kč/m3 

Uvedené ceny jsou bez DPH, v současnosti 10 %. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

7. Návrhy změn a doplňků k rozpočtu 2023 

 
Předkladatel: Mgr. Ing. Arch. Karel Janda 

 
Jak jsme někteří avizovali na pracovním setkání zastupitelů dne 21.11.2022 k návrhu 

rozpočtu města na rok 2023, podáváme včasně, jako návrhy a podněty pro radu města i jako 

podklad pro jednání zastupitelstva města na den 14.12.2022, tyto návrhy změn a doplňků 

rozpočtu města na rok 2023:  

 

ZMĚNY (Z) 

Z1. Střednědobý výhled 2024 – 2025 (příloha č.11): změna názvu úvěru (bez samostatného 

podkladu) Pro rok 2024 se ve střednědobém výhledu uvažuje s úvěrem ve výši 30.000 tis. 

Kč s názvem „Úvěr nemocnice“. Tento název navrhujeme změnit na „Úvěr sportovní hala“.  

 

Z2. Celý návrh rozpočtu: změna názvu organizace č. 191 (bez samostatného podkladu) 

Navrhujeme přejmenování organizace č. 191 z „Příspěvky ostatním sdružením“ na 

„Příspěvky organizacím v sociální oblasti“.  

 

Z3. Celý návrh rozpočtu: změna výše výdejové stránky organizace č. 191 (bez samostatného 

podkladu) Navrhujeme upravit výši výdajů pro rok 2023 u organizace č. 191 na částku  

350 tis. Kč.  

 

Z4. Celý návrh rozpočtu: zachování organizace č. 192 a její název (bez samostatného 

podkladu) Navrhujeme zachovat pro rok 2023, i pro další roky, současnou organizaci č. 192 

s názvem „Příspěvky Charita Sušice“. 

Výpočet pevné a pohyblivé složky 

     

Vodoměr 
Pevná složka Pohyblivá složka 

(Kč/vodoměr/rok)  (Kč/m3) 

(m3/hod.)  Vodné Stočné Celkem Vodné Stočné Celkem 

2,5  527 334 861 

29,15 
 

44,04 
73,19 

6,0  1 960 1 012 2 972 

10,0  4 219 1 934 6 153 

15,0  7 752 3 233 10 985 
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Z5. Celý návrh rozpočtu: změna výše výdejové stránky organizace č. 192 (bez samostatného 

podkladu) Navrhujeme upravit výši výdajů pro rok 2023 u organizace č. 192 na částku 

350 tis. Kč.  

 

Z6. Celý návrh rozpočtu: navýšení příjmů v organizaci č. 284 Bytové hospodářství (podklad 

viz D1.) Vzhledem k našemu návrhu doplnění nové organizace č. 195 „Příspěvek dětem  

a seniorům v energetické krizi“ (viz níže bod D1.), který neuvažuje s odpuštěním 

jednoměsíčního nájemného z bytů města, navrhujeme navýšit příjmy pro rok 2023  

u organizace č. 284 o 4.800 tis. Kč.  

 

Z7. Celý návrh rozpočtu: navýšení výdajů v organizaci č. 1935 Sportovní hala u gymnázia 

o 550 tis. Kč a posunutí výdaje dle org. 2013 Bazén – rozšíření saunové části PD do roku 

2024 (bez samostatného podkladu) Vzhledem k nejisté situaci, kdy bude k dispozici nová 

sportovní hala, navrhujeme navýšit výdajové prostředky pro opravy té stávající u gymnázia 

(org. č. 1935) o 550 tis. Kč a o tuto částku snížit výdaj v organizaci č. 2013 resp. tento výdej 

posunout do roku 2024.  

 

DOPLŇKY (D) 

D1. Pomoc v energetické krizi: nová organizace (samostatný podklad bude předložen do 

ZM). Vzhledem k možnému širšímu a spravedlivějšímu zacílení pomoci obyvatelům 

Sušicka navrhujeme do rozpočtu na rok 2023 (i pro střednědobý výhled) zřídit novou 

organizaci č. 195 „Příspěvek dětem a seniorům v energetické krizi“, přičemž výdajová část 

rozpočtu roku 2023 bude v této organizaci vybavena částkou 4.800 tis. Kč.  

 

D2. Strategický plán města: nová organizace (samostatný podklad bude předložen do 

ZM).Vzhledem k většinovému předvolebnímu vyjádření kandidujících stran a uskupení, že 

strategický plán je nezbytný, navrhujeme do rozpočtu na rok 2023 (i pro střednědobý 

výhled) zřídit novou organizaci (návrh čísla organizace je 2330, bude-li to možné, a poté 

související další součásti strategického plánu navazující čísla 2331 atd.) s názvem 

„Strategický plán“, přičemž výdejová část rozpočtu roku 2023 bude v této organizaci 

vybavena částkou 1.000 tis. Kč.  

 

D3. Energetická koncepce Sušicka: nová organizace (bez samostatného podkladu). 

Vzhledem k současné situaci a ve vztahu k návrhu D2. navrhujeme do rozpočtu na rok 2023 

zřídit novou organizaci (návrh čísla organizace je 2331, bude-li to možné) s názvem 

„Energetická koncepce“, přičemž výdejová část rozpočtu roku 2023 bude v této organizaci 

vybavena částkou 500 tis. Kč.  

 

D4. Koncepce čištění splašků a zdrojů vody Sušicka: nová organizace (bez samostatného 

podkladu). Vzhledem k současné situaci a ve vztahu k návrhu D2. navrhujeme do rozpočtu 

na rok 2023 zřídit novou organizaci (návrh čísla organizace je 2332, bude-li to možné) s 

názvem „Vodohospodářská koncepce“, přičemž výdejová část rozpočtu roku 2023 bude v 

této organizaci vybavena částkou 250 tis. Kč. 

 

D5. Koncepce bytové politiky města: nová organizace (bez samostatného podkladu). 

Vzhledem k současné situaci a ve vztahu k návrhu D2., navrhujeme do rozpočtu na rok 2023 

zřídit novou organizaci (návrh čísla organizace je 2333, bude-li to možné) s názvem 

„Koncepce bytové politiky“, přičemž výdejová část rozpočtu roku 2023 bude v této 

organizaci vybavena částkou 250 tis. Kč. 
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D6. Digitalizace města – portál občana: nová organizace (samostatný podklad bude 

předložen do ZM). Vzhledem k potřebě tvorby webové a mobilní aplikace navrhujeme do 

rozpočtu na rok 2023 zřídit novou organizaci (návrh čísla organizace necháváme na úřadu) s 

názvem „Digitalizace města – portál občana“, přičemž výdejová část rozpočtu roku 2023 

bude v této nové organizaci vybavena částkou 1.000 tis. Kč. 

 

NÁVRH POKRYTÍ VÝDAJŮ dle D2. až D6.: 

Doplněk D1. nevyžaduje navýšení krytí na příjmové stránce rozpočtu 2023 (viz Z6.). 

Doplňky D2. až D6. navrhujeme pokrýt variantně takto:  

a) buďto snížením výdajů pro rok 2023 u org. 1535 Sportovní hala o 3.000 tis. Kč (s tím, že 

dojde k navýšení výdajů v org. 1535 pro rok 2024 ve střednědobém výhledu a také navýšení 

souvisejícího úvěru v roce 2024),  

b) nebo snížením výdajů pro rok 2023 u org. 2113 Single trek - rozšíření studie, o 3.000 tis. 

Kč (s tím, že dojde k posunutí části akce dle org. 2113 do roku 2024), 

c) nebo snížením výdajů pro rok 2023 u org. 2307 Rekonstrukce VO III, o 3.000 tis. Kč 

 (s tím, že dojde k posunutí části akce dle org. 2307 do roku 2024),  

d) anebo snížením výdajů pro rok 2023 o 3.000 tis. Kč dle vlastního iniciačního návrhu rady 

města a úřadu města 

 

Z důvodu nepřítomnosti předkladatele nebylo projednáváno. 

 

 

8. Strategický plán k rozpočtu 2023 

 
Předkladatel: Mgr. Ing. Arch. Karel Janda 

 

Vzhledem k většinovému předvolebnímu vyjádření kandidujících stran a uskupení, že 

strategický plán je nezbytný, navrhujeme do rozpočtu na rok 2023 (i pro střednědobý 

výhled) zřídit novou organizaci (návrh čísla organizace je 2330, bude-li to možné, a poté 

související další součásti strategického plánu navazující čísla 2331 atd.) s názvem 

„Strategický plán“, přičemž výdejová část rozpočtu roku 2023 bude v této organizaci 

vybavena částkou 1.000 tis. Kč.  

 

1.DŮVODY PRO POŘÍZENÍ STRATEGICKÉHO PLÁNU (SOUČASNÉ ROZHODNUTÍ) 

– bez nároku na výdaje:  

- revize (aktualizace) existujících strategických dokumentů (např. Strategie rozvoje města 

Sušice, Plzeň, září 2005);  

- aktuální krátkodobá, střednědobá i dlouhodobá reakce na probíhající krize (energetická, 

společenská, …);  

- reakce na akcenty ochrany životního prostředí (vazby na vyšší strategické dokumenty, 

zejména EU a ČR);  

- přirozená potřeba cíleného rozhodování a plánování rozvoje zejména v těchto oblastech: 

Sušicko - místo zdravého životního prostředí (čištění odpadních vod + zdroje pitné vody + 

odpady efektivně),  

: Sušicko - místo pro bydlení mladých i seniorů (bytová politika ve vazbě na demografii  

a socioekonomiku),  

: Sušicko - místo pro malé a střední podnikání (moderní technologie, místní suroviny, 

cestovní ruch, služby), 
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 : Sušicko – místo moderní výuky a praxe (vzdělávání a školství - aktuální potřeby napříč 

ORP Sušice).  

 

2.ORGANIZACE PŘÍPRAVNÝCH PRACÍ (2 - 4 měsíce) – nákladové výdaje za ankety  

a sběr dat (do 200 tis. Kč):  

- vznik pracovní skupiny (zástupci zastupitelů, veřej. i neveřej. subjektů a dobrovolníků) – 

pověřený zastupitel, 

- místní sběr podnětů a dat mezi občany, podnikatelskými a dalšími subjekty,  

- analýza současného stavu + sběr veřejných dat + vnitřní prognóza možného vývoje, 

- návrh struktury strategického dokumentu (zadání pro vyhledání zpracovatele strategického 

plánu soutěží),  

- výstupní zpráva s návrhem postupu včetně návrhu na koordinátora (gestora projektu) 

a jeho řídící skupiny.  

 

3. ROZHODNUTÍ MĚSTA A DALŠÍ POSTUP (cca ½ roku 2023) – náklady na soutěž  

a smlouvu (do 800 tis. Kč):  

- vytvoření organizační a řídící struktury, výběr koordinátora (gestora projektu),  

- odsouhlasení zadání a způsobu vyhledání zpracovatele, 

 - výběr zpracovatele strategie (soutěž) a smluvní vztah,  

- tvorba strategie / strategického plánu.  

 

Předpokladem pro úspěšnou tvorbu účinné strategie rozvoje jsou především aktivní pracovní 

skupina, většinová vůle zastupitelstva města, aktivní veřejnost a městem vytvořené 

podmínky (spolupracující pracovníci a organizace města). Pro načerpání možných scénářů 

tvorby strategického plánu lze nahlédnout na webové stránky některých měst, např. 

Šlapanice, Kutná Hora, Prachatice, Nové Město nad Metují, Hodonín…  

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města souhlasí se záměrem pořízení strategického plánu dle předlohy  

a pověřuje zastupitelstvo sestavením pracovní skupiny. 

 

Z důvodu nepřítomnosti předkladatele nebylo projednáváno. 

 

 

9. Zrušení obecně závazné vyhlášky č. 3/2021 o místním poplatku za 

obecní systém odpadového hospodářství 
 

Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 

Na základě požadavku některých zastupitelů předkládám na jednání zastupitelstva města 

návrh na úpravu vyhlášky o místním poplatku, jenž má zajistit „osvobození“ od placení 

tohoto poplatku pro následující rok. Legislativně technicky jde o její prosté zrušení  

a následně až zastupitelstvo dospěje k závěru o nutnosti placení této služby občanům, bude 

případně vydaná vyhláška celá nová.  

 

Podklady pro kvalifikovaný odhad nákladů: 

Počet obyvatel přihlášených ve městě celkem: 10 631 

Aktuálně osvobozeno: 418 (64 prominutí, 54 domov důchodců, 300 třetí a další dítě) 

Počet obyvatel platící: 10 213, což činí 8 170 400,- Kč 
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Vlastníci nemovitostí (rekreačky): 688, což činí 550 400,- Kč, z toho vlastníci s bydlištěm 

v Sušici 266, což činí 212 800,- Kč  

Mínus pro rozpočet města cca 8 720 800,- Kč 

 

Právní předpisy územních samosprávných celků se od 1. ledna 2022 dle zákona č. 35/2021 

Sb., o Sbírce právních předpisů územních samosprávných celků a některých správních 

úřadů, vyhlašují zveřejněním v této sbírce. Ministerstvem je doporučováno již nevydávat 

předpis s určitým pořadovým číslem, protože označování čísly je prováděno v systému při 

vyhlášení a při zaslání vyhlášky nebo nařízení do tohoto systému může dojít k situaci, že 

číslo přidělené systémem nemusí odpovídat číslu evidovanému obcí, což by bylo matoucí a 

nežádoucí, proto již nejsou vyhlášky číslovány jako dříve. Rada města zrušení výše uvedené 

vyhlášky na svém jednání dne 28. 11. 2022 zastupitelstvu doporučila. 

 
Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo vydat na základě § 14 zákona č. 565/1990 Sb., o místních 

poplatcích, ve znění pozdějších předpisů, a v souladu s § 10 písm. d) a § 84 odst. 2 písm. h) 

zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, Obecně 

závaznou vyhlášku města Sušice, kterou se ruší obecně závazná vyhláška č. 3/2021 o 

místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství, ve znění obecně závazné 

vyhlášky města Sušice č. 2/2022. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

10.  Podpora občanům v energetické krizi 2023 

 
Předkladatel: Ing. Milena Stárková 

 

Forma podpory může být plošná (je nejjednodušší a nejspravedlivější), nebo diferencovaná 

– pro určité skupiny obyvatel. Nulový poplatek za odpady (změnou vyhlášky) představuje 

plošné řešení, s kterým souhlasíme.  

Navrhované „odpuštění jednoho nájmu v městských bytech“ představuje podporu pro cca 

1/3 sušických občanů (1500 bytů), a to bez jakéhokoliv zdůvodnění současnou situací 

s cenou energií a inflací. Obyvatelé městských bytů mají stejné problémy jako občané 

ostatní. Proto s takovou nelogickou pomocí nesouhlasíme a přicházíme s jiným řešením, kde 

cílem podpory je ochránit nejzranitelnější skupiny obyvatel před dopady energetické krize a 

inflace. 

Finanční podpora by proto měla být směřována k seniorům a k rodinám s dětmi, a to 

v závislosti na jejich příjmu. Vždyť tam, kde je ohrožena samotná kvalita či dokonce 

existence bydlení a stravování nejslabších sociálních skupin, je pomoc opravdu žádoucí. 

Dotace by nebyla automaticky nároková, poživatel starobního (či invalidního) důchodu, 
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nebo zákonný zástupce dítěte musí o dotaci požádat a doložit svůj příjem. Tam, kde žadatel 

pobírá příspěvek na péči nebo přídavek na dítě, stačí potvrzení z Úřadu práce, příjmy 

dokládat nemusí. Dotaci by nemuseli dostat žadatelé v exekuci, dlužníci města nebo státu a 

ti, co jsou déle než ½ roku v evidenci ÚP jako uchazeči o zaměstnání. Podobný program 

realizují města a obce v Jihočeském kraji.  

 

Příjemci podpory: 

1)Poživatelé starobního a invalidního důchodu 

2)Děti do 3 let věku (do 8 let věku pobírající příspěvek na péči) 

3)Děti 3–19 let včetně (do doby ukončení středoškolského vzdělání) 

 

Podmínky podpory pro žadatele: 

-Trvalé bydliště v Sušici (u dítěte nutno doložit) 

-Bez exekuce (insolvence nevadí), bez dluhu městu a státu (čestné prohlášení je součástí      

žádosti) 

-Není déle než 6 měsíců evidován na ÚP jako uchazeč o zaměstnání 

-Podporovaná osoba může (v programech pro děti) čerpat jen z jednoho programu 

 

 

1)Poživatelé starobního a invalidního důchodu 

 

-pokud žadatel pobírá příspěvek na bydlení, doloží POUZE “žádost” z ÚP a na MÚ s ním 

pracovnice sepíše žádost o podporu 

-ostatní doloží důchodový výměr 

-pokud je důchod nižší než 16 tis. korun a žadatel žije sám - bude nárok na podporu 

-pokud jsou v domácnosti 2-3 osoby, příjmy musí být nižší než 12 tis./osobu, aby byl      

nárok na podporu 

-podpora by činila 4 tis./osobu 

 

Kalkulace: 

-dle JČ – město velikosti Sušice – 262 osamělých, 610 ostatních 

-celková maximální dotace 2. 878. 000,- Kč 

 

 

2)Děti do 3 let věku (do 8 let věku pobírající příspěvek na péči) 

 

-pokud rodina pobírá příspěvek na bydlení nebo přídavek na dítě (alespoň 1x v roce 2022), 

doloží POUZE “žádost” z ÚP a na MÚ sepíše žádost o podporu 

-ostatní doloží příjem rodiny dle žádosti (potvrzení ze zaměstnání nebo DP 2021, potvrzení 

OSSZ (důchody), potvrzení ÚP (rodičovský příspěvek) 

-pokud částka na člena domácnosti je nižší než 13 tis. korun - bude nárok na podporu -výše 

podpory je 4 tis. Kč na 1 dítě 

 

Kalkulace: 119+5           

-     dle JČ – město velikosti Sušice - počet dětí v cílové skupině 

 -    celková maximální dotace 496. 000,- Kč 
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3)Děti od 3 do 19 let – školní a mimoškolní aktivity 

 

-pokud rodina pobírá příspěvek na bydlení nebo přídavek na dítě (alespoň 1x v roce 2022), 

doloží POUZE “žádost” z ÚP a na MÚ sepíše žádost o podporu 

-ostatní doloží příjem rodiny dle žádosti (potvrzení ze zaměstnání, nebo DP 2021, potvrzení 

OSSZ (důchody), potvrzení ÚP (rodičovský příspěvek) 

-pokud částka na člena domácnosti je nižší než 13 tis. korun - bude nárok na podporu 

-výše podpory je 4 tis. Kč na 1 dítě 

-podporu administrují MŠ, ZŠ, Domovy mládeže ve spolupráci s MÚ 

 

Kalkulace: 

-odhad - 700 dětí v cílové skupině 

-celková maximální dotace 2. 800. 000,- Kč 

 

Dopad do rozpočtu 2023 – 6. 174 .000,- max., skutečnost bude (podle zkušeností z JČK)  

cca 1/3 částky, počítá se s letáčkem do schránek a osvětou (Charita, sociální odbor MÚ…). 

Odkaz na program Jihočeského kraje: https://myvtomjihocechynenechame.cz 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo souhlasí se změnou Obecně závazné vyhlášky č. 3/2021 o místním poplatku 

za obecní systém odpadového hospodářství tak, aby v roce 2023 byla sazba poplatku 0 Kč,  

a to z důvodu pomoci obyvatelům v energetické krizi. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo souhlasí, aby město v energetické krizi pomohlo příjemcům starobního či 

invalidního důchodu a rodinám s dětmi, a to v závislosti na jejich příjmu. Příspěvek bude 

činit 4 tisíce Kč na osobu či dítě. 

 

Z důvodu nepřítomnosti předkladatele nebylo projednáváno. 

 

 

11.  Rozpočet na rok 2023 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Návrh z 21.11.2022 byl upraven na základě připomínek zastupitelů a správců rozpočtu a 

bude projednán 12.12.2022 v radě města - konkrétní výše změn bude upřesněna po jednání 

rady. 

 

Navrhované změny rozpočtu oproti návrhu z 21.11.2022 

        

    návrh 21.11. 
upravený 

návrh 

navýšení-
nárok na 
rozpočet 

zdroj 
krytí 

doporučení 
rady 

  

ORG   tis. Kč tis. Kč tis. Kč   ano/ne   

191 
Příspěvky 
ostatním 
sdružením 

700 250 0     
VARIANTA I 

řeší 

https://myvtomjihocechynenechame.cz/
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196 

Příspěvky 
organizacím 
v sociální 
oblasti 

0 450 0     

rozčlenění 
na 2 

organizace 

191 
Příspěvky 
ostatním 
sdružením 

700 250 0     
VARIANTA II 

řeší 
rozčlenění 

na 2 
organizace 

a ponechání 
samostatné 

org. pro 
Charitu 

192 Charita 0 350 0     

196 

Příspěvky 
organizacím 
v sociální 
oblasti 

0 100 0     

284 
Bytové 
hospodářství-
příjmy 

38 247 43 047     

NE            RM 
odsouhlasila 

snížení 
28.11.2022 

 

197 

Příspěvek 
dětem a 
seniorům v 
energetické 
krizi 

0 4 800 4 800 
snížení 

org. 
1935 

  
 

1935 
Sportovní 
hala u 
gymnázia 

500 1 050 550 
snížení 

org. 
1935 

  
 

nová 
org. 
2329 

Strategický 
plán  

0 1 000 1 000 
snížení 

org. 
1935 

  
 

nová 
org. 
2330 

Energetická 
koncepce 
Sušicka 

0 500 500 
snížení 

org. 
1935 

  
 

nová 
org. 
2331 

Vodohosp. 
koncepce 

0 250 250 
snížení 

org. 
1935 

  
 

nová 
org. 
2332 

Koncepce 
bytové 
politiky 

0 250 250 
snížení 

org. 
1935 

  
 

nová 
org. 
2333 

digitalizace 
města-portál 
občana 

0 1 000 1 000 
snížení 

org. 
1935 

  
 

nová 
org. 
2328 

Kniha 
biografie 
J.A.Gabriela 

0 200 200 
snížení 

org. 
1935 

  
 

84 
Energetický 
management 

0 600 600 
snížení 

org. 
1935 
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1713 
Lokalita Pod 
Kalichem 

35 000 40 000 5 000 
snížení 

org. 
1935 

  
 

  Celkem     14 150     
 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet pro rok 2023 v součtu za organizace dle 

aktualizovaného návrhu schváleného radou města dne 12. 12. 2022. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

12. Střednědobý výhled rozpočtu města Sušice 2024-2025 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Návrh ze dne 21.11.2022 byl upraven na základě připomínek zastupitelů a správců rozpočtu 

a bude projednán 12.12.2022 v radě města. Konkrétní výše změn bude upřesněna po jednání 

rady. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje střednědobý výhled města pro roky 2024-2025 dle 

aktualizovaného návrhu schváleného radou dne 12. 12. 2022. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 
 

13.  Rozpočet příspěvkových organizací na rok 2023 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 
Návrh projednala rada města 12.12.2022. 
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Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje rozpočty příspěvkových organizací města  

 Sušické kulturní centrum 

 Sportoviště města Sušice 

 Sociální služby města Sušice 

 ZUŠ F. Stupky 

 MŠ Smetanova 

 MŠ Tylova 

 ŠJ Nuželická 

 ZŠ T. G. Masaryka 

 ZŠ Lerchova 

na rok 2023 dle předloženého návrhu. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

14. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkových organizací města 2024-

2025 
 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Návrh projednala rada města 12.12.2022. 

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje střednědobé výhledy příspěvkových organizací města  

 Sušické kulturní centrum 

 Sportoviště města Sušice 

 Sociální služby města Sušice 

 ZUŠ F. Stupky 

 MŠ Smetanova 

 MŠ Tylova 

 ŠJ Nuželická 

 ZŠ T. G. Masaryka 

 ZŠ Lerchova 

na roky 2024-2025 dle předloženého návrhu.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 
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PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

15.  Rozpočtová opatření 
 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

 

Rozpočtové opatření č. 46 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí ČR pro Sociální služby města Sušice 

na zajištění pomoci a péče o obyvatele Ukrajiny ve výši 76.065 Kč. Org. 250 Sociální 

služby města Sušice se v příjmové i výdajové části zvýší o 76.065 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 46, kterým se org. 250 Sociální služby 

města Sušice v příjmové i výdajové části zvýší o 76.065 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 47 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva kultury ČR z Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2021 ve výši 400.000 Kč. Org. 350 

Příspěvky – památková péče se povýší v příjmové i výdajové části o tuto částku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 47, kterým se zvýší org. 350 

Příspěvky – památková péče v příjmové i výdajové části o částku 400.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  
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NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 48 - Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od Ministerstva práce a sociální věcí z Operačního programu Zaměstnanost 

pro Sociální služby města Sušice na projekt „Sušice – motivační a vzdělávací programy“ ve 

výši 174.504,36 Kč. Org. 250 – Sociální služby města Sušice se povýší v příjmové  

i výdajové části o částku 174.504,36 Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 48, kterým se org. 250 – Sociální 

služby města Sušice povýší v příjmové i výdajové části o částku 174.504,36 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 49 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace z Programu podpory sociálních služeb v Plzeňském kraji 2022 – Pečovatelská 

služba poskytovaná obcemi ve výši 684.812,00 Kč, kterou město své příspěvkové organizaci 

přeposílá.  O tuto částku se povýší příjmová i výdajová část org. 250 – Sociální služby města 

Sušice. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 49, kterým se povýší příjmy i výdaje 

org. 250 – Sociální služby města Sušice o částku 684.812,00 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
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Rozpočtové opatření č. 50 – Ing. Šlajsová 

 

Město Sušice obdrželo od Plzeňského kraje dotaci z programu „Nákup knižního fondu 

knihoven v Plzeňském kraji pro rok 2022“ pro Sušické kulturní centrum - knihovnu ve výši 

50.000 Kč. Jedná se o průtokovou dotaci, kterou město Sušickému kulturnímu centru 

přeposílá. O tuto částku se zvýší org. 252 Sušické kulturní centrum v příjmové i výdajové 

části. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 50, kterým se zvýší org. 252 – Sušické 

kulturní centrum v příjmové i výdajové části o 50.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 51 – Ing. Šlajsová 

 

Město Sušice obdrželo od Plzeňského kraje dotaci z programu „Podpora rozvoje 

venkovského cestovního ruchu v Plzeňském kraji pro rok 2022“ na projekt „Aktualizace 

městského informačního a orientačního systému v Sušici“ ve výši 50.000 Kč. O tuto částku 

se zvýší org. 179 Cestovní ruch v příjmové i výdajové části. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 51, kterým se zvýší org. 179 – 

Cestovní ruch v příjmové i výdajové části o 50.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 53 – Ing. Gregor 

 

V rozpočtu jednotky SDH Sušice (org. 232, pol. 5152) je na rok 2022 schválena částka 

450.000 korun na dodávku tepla do objektu hasičské zbrojnice. Do října je částka přečerpána 

o 40. 000,-Kč. V letošním roce bude ještě nutno uhradit dodávku tepla za měsíc listopad. 
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Vzhledem k současným cenám dodávaného tepla předpokládám, že bude nutné navýšení 

rozpočtované částky cca o 150. 000,-Kč. Žádám proto zastupitelstvo města Sušice schválit 

navýšení rozpočtu org. 232 v položce 5152 o 150. 000,-Kč.   

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 53, kterým se zvýší org. 232 Hasiči 

Sušice povýší o 150 tis. Kč a o tutéž částku se sníží org. 73 Rezerva na investice a provoz. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 
 

Rozpočtové opatření č. 54 – Ing. Šlajsová 

 

Přijetí a použití 4. splátky dotace od KÚ PK ve výši 6.123.175 Kč – účelová dotace jako 

vyrovnávací platby za poskytování služeb obecného hospodářského zájmu. Jedná se  

o účelovou dotaci pro SSMS – Podpora sociálních služeb, kterou město pouze přeposílá 

příspěvkové organizaci. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 54 – přijetí 4. splátky účelové dotace 

od Krajského úřadu Plzeňského kraje, kterým se povýší příjmová i výdajová část org. 250 

Sociální služby města Sušice ve výši 6.123.175 Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 55 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace od MPSV z Operačního programu Zaměstnanost na realizaci projektu „Pomoc 

na cestě“ pro Sociální služby města Sušice ve výši 341.834,14 Kč. O částku 341.834,14 Kč 

se povýší org. 250 Sociální služby města Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu.  
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 55, kterým se org. 250 Sociální služby 

města Sušice povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 341.834,14 Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 56 – Ing. Šlajsová 

 

Město Sušice obdrželo od Plzeňského kraje dotaci z programu „Podpora činnosti 

informačních center na území Plzeňského kraje pro rok 2022“ na projekt „Dovybavení 

Městského informačního centra v Sušici“ ve výši 40.000 Kč. O tuto částku se zvýší org. 263 

Městské informační centrum v příjmové i výdajové části. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 56, kterým se zvýší org. 263 Městské 

informační centrum v příjmové i výdajové části o 40.000 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
 

 

Rozpočtové opatření č. 57 – Zd. Kršková 

 

Na základě čerpání financí v letošním roce z organizace Výdaje 279 - Komunální odpady, a 

s přihlédnutím k předpokládaným výdajům do konce roku 2022, žádáme o navýšení 

organizace 279 - Komunální odpady ve výdajové části o 2 mil. Kč a o povýšení o tutéž 

částku org. 98 - KZ minulých let. 

Rozpočtové opatření bylo projednáno na jednání rady dne 28. 11. 2022. Rada toto 

rozpočtové opatření doporučila zastupitelstvu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 57, kterým se organizace 279 - 

Komunální odpady (výdajová část) navýší o 2 mil. Kč a o tutéž částku se povýší org. 98 KZ 

minulých let. 
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Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 58 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky pro 

JSDHO Sušice ve výši 24. 660,- Kč. O částku 24. 660,- Kč se povýší org. 232 – Hasičský 

sbor Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 58, kterým se org. 232 Hasičský sbor 

Sušice povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 24. 660,- Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 59 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky pro 

JSDHO Volšovy ve výši 24. 660,- Kč. O částku 24. 660,- Kč se povýší org. 233 – Hasičský 

sbor Volšovy v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 59, kterým se org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 24. 660,- Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
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NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 60 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na osobní ochranné prostředky pro 

JSDHO Chmelná ve výši 24. 660,- Kč. O částku 24. 660,- Kč se povýší org. 237 – Hasičský 

sbor Chmelná v příjmové i výdajové části rozpočtu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 60, kterým se org. 237 Hasičský sbor 

Chmelná povýší v příjmové i výdajové části rozpočtu o částku 24. 660,- Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 61 – Ing. Vošalík 

 

Vzhledem k nerealizaci akce - org. 1535 Sportovní hala-je nutné snížit plánovaný příjem 

dotace v příjmové části o 18 mil. Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 61, kterým se org. 1535 Sportovní 

hala sníží v příjmové části o 18 mil. Kč a o tutéž částku se zvýší org. 99 Daně města 

v příjmové části. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
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Rozpočtové opatření č. 62 – Ing. Sedlecký 

Sušické kulturní centrum – SIRKUS, p.o. – snížení příspěvku na provoz 

Na základě skutečného vývoje na výdajové straně rozpočtu za rok 2022 je možné snížit 

příspěvek na provoz – Závazný ukazatel mzdy o částku 600.000 Kč. Úspora na platech 

vznikla z důvodu nemoci Covid 19 – omezení provozu na začátku roku 2022 a dále kvůli 

zvýšené nemocnosti zaměstnanců. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 62, kterým se, kterým se org. 252 

Sušické kulturní centrum sníží příspěvek na provoz o 600 tis. Kč a o tutéž částku se sníží 

org. 98 KZ minulých let.   

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 
 

Rozpočtové opatření č. 63 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace na úhradu výdajů souvisejících s konáním voleb prezidenta ČR v roce 2023 

ve výši 118.400 Kč. Org. 201 Hospodářská správa města se povýší v příjmové i výdajové 

části o tuto částku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 63, kterým se zvýší org. 201 

Hospodářská správa města v příjmové i výdajové části o 118.400 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 64 – Bc. Turková 
 

Vzhledem k tomu, že i v roce 2021 platila různá opatření Vlády ČR proti šíření koronaviru, 

která omezovala nebo zakazovala kulturní, zájmovou, volnočasovou a sportovní činnost, 
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došlo u všech organizací, kterým byla v roce 2021 přidělena dotace na pravidelnou činnost 

sportovních organizací, k výraznému poklesu výdajů na jejich činnost. 

Dotace na pravidelnou činnost sportovních organizací poskytnuté v roce 2021 museli 

všichni příjemci vyúčtovat do 28. února 2022 a nevyčerpanou část vrátit na účet Města 

Sušice. V letošním roce se tedy na účet města vrátilo 224.355 Kč.  

V org. 183 (dotace na pravidelnou činnost sportovních organizací) na příjmové straně ale 

nebyly rozpočtovány žádné příjmy. Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek 

z org. 183 příjmem Fondu granty. Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 183 na 

příjmové straně zvýšen a Fond granty se tak nebude o danou částku naplňovat. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 64, kterým se org. 183 Příspěvky 

na sportovní činnost dětí (příjmy) zvýší o 224.355 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 
Rozpočtové opatření č. 65 – Bc. Turková 
 

V org. 183 (dotace na pravidelnou činnost sportovních organizací) na výdajové straně byl 

rozpočtován výdaj ve výši 2.000.000 Kč. Vzhledem k počtu přijatých žádostí o dotaci  

a požadované výši dotací byla rozdělena částka ve výši 1.975.570 Kč a v org. 183 tak nyní 

zbývá 24.430 Kč. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 183 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 183 na výdajové straně upraven – snížen  

a nevyčerpaná část se nebude přesouvat do Fondu granty, ale vrátí se zpět do rozpočtu 

města.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 65, kterým se org. 183 Příspěvky na 

sportovní činnost dětí (výdaje) sníží o 24.430 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný 

zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
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Rozpočtové opatření č. 66 – Bc. Turková 
 

Vzhledem k tomu, že i v roce 2021 platila různá opatření Vlády ČR proti šíření koronaviru, 

která omezovala nebo zakazovala kulturní, zájmovou, volnočasovou a sportovní činnost, 

došlo u některých organizací, kterým byla v roce 2021 přidělena dotace na pravidelnou 

činnost kulturních, zájmových a volnočasových organizací, k výraznému poklesu výdajů na 

jejich činnost. 

Dotace na pravidelnou činnost kulturních, zájmových a volnočasových organizací 

poskytnuté v roce 2021 museli všichni příjemci vyúčtovat do 28. února 2022  

a nevyčerpanou část vrátit na účet Města Sušice. 

V letošním roce se tedy na účet města vrátilo 5.069 Kč.  

V org. 190 (dotace na pravidelnou činnost kulturních, zájmových a volnočasových 

organizací) na příjmové straně ale nebyly rozpočtovány žádné příjmy. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 190 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 190 na příjmové straně zvýšen a Fond granty se 

tak nebude o danou částku naplňovat. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 66, kterým se org. 190 Příspěvek děti 

– kulturní, zájmová činnost (příjmy) zvýší o 5.069 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 67 – Bc. Turková 
 

V org. 190 (dotace na pravidelnou činnost kulturních, zájmových a volnočasových 

organizací) na výdajové straně byl rozpočtován výdaj ve výši 800.000 Kč. Vzhledem 

k počtu přijatých žádostí o dotaci a požadované výši dotací byla rozdělena částka ve výši 

678.784 Kč a v org. 190 tak nyní zbývá 121.216 Kč. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 190 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 190 na výdajové straně upraven – snížen a 

nevyčerpaná část se nebude přesouvat do Fondu granty, ale vrátí se zpět do rozpočtu města.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 67, kterým se org. 190 Příspěvek děti 

– kulturní, zájmová činnost (výdaje) sníží o 121.216 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 
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PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 68 – Bc. Turková 
 

Vzhledem k tomu, že i v roce 2021 platila různá opatření Vlády ČR proti šíření koronaviru, 

která omezovala nebo zakazovala kulturní, zájmovou, volnočasovou a sportovní činnost, 

došlo u všech organizací, kterým byla v roce 2021 přidělena dotace na pravidelnou 

reprezentaci dospělých v mistrovských soutěžích, k výraznému poklesu výdajů na jejich 

činnost. 

Dotace na pravidelnou reprezentaci dospělých v mistrovských soutěžích poskytnuté v roce 

2021 museli všichni příjemci vyúčtovat do 28. února 2022 a nevyčerpanou část vrátit na účet 

Města Sušice. 

V letošním roce se tedy na účet města vrátilo 76.302 Kč.  

V org. 194 (dotace na pravidelnou reprezentaci dospělých v mistrovských soutěžích) na 

příjmové straně ale nebyly rozpočtovány žádné příjmy. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 194 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 194 na příjmové straně zvýšen a Fond granty se 

tak nebude o danou částku naplňovat. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 68, kterým se org. 194 Příspěvky – 

reprezentace města – dospělí (příjmy) zvýší o 76.302 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 
Rozpočtové opatření č. 69 – Bc. Turková 
 

V org. 194 (dotace na podporu pravidelné reprezentace dospělých v mistrovských soutěžích) 

na výdajové straně byl rozpočtován výdaj ve výši 300.000 Kč. Vzhledem k počtu přijatých 

žádostí o dotaci a požadované výši dotací byla rozdělena částka ve výši 203.837 Kč a v org. 

194 tak nyní zbývá 96.163 Kč. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 194 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 194 na výdajové straně upraven – snížen  
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a nevyčerpaná část se nebude přesouvat do Fondu granty, ale vrátí se zpět do rozpočtu 

města.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 69, kterým se org. 194 Příspěvky – 

reprezentace města – dospělí (výdaje) sníží o 96.163 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 70 – Bc. Turková 
 

Vzhledem k tomu, že i v roce 2021 platila různá opatření Vlády ČR proti šíření koronaviru, 

která omezovala nebo zakazovala kulturní, zájmové, volnočasové a sportovní aktivity, došlo 

k omezení rozsahu některých akcí, na které byl v roce 2021 přidělen grant. 

Poskytnuté granty v oblasti kultury, sportu, volného času a vzdělávání museli všichni 

příjemci vyúčtovat do 3 měsíců od konání akcí. Akce, které se konaly nebo měly konat až 

koncem roku 2021 se tedy vyúčtovávaly ještě začátkem roku 2022 a nevyčerpané částky 

byly vráceny na účet města Sušice. 

V letošním roce se tedy na účet města vrátilo 23.915 Kč.  

V org. 184 (granty v oblasti kultury, sportu, volného času a vzdělávání) na příjmové straně 

ale nebyly rozpočtovány žádné příjmy. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 184 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 184 na příjmové straně zvýšen a Fond granty se 

tak nebude o danou částku naplňovat. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 70, kterým se org. 184 Příspěvek 

zájmovým org. – granty (příjmy) zvýší o 23.915 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
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Rozpočtové opatření č. 71 – Bc. Turková 
 

V org. 184 (grantový program v oblasti kultury, sportu, volného času a vzdělávání) na 

výdajové straně byl rozpočtován výdaj ve výši 1.000.000 Kč. 

Vzhledem k počtu podaných žádostí a výši přidělených grantů nebyla rozdělena celá 

rozpočtovaná částka. V org. 184 tak nyní zbývá 84.088 Kč. 

Dle schválených podmínek „Fondu granty“ je zůstatek z org. 184 příjmem Fondu granty. 

Schválením tohoto RO bude rozpočet org. 184 na výdajové straně upraven – snížen a 

nevyčerpaná část se nebude přesouvat do Fondu granty, ale vrátí se zpět do rozpočtu města. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 71, kterým se org. 184 Příspěvek 

zájmovým org.-granty (výdaje) sníží o 84.088 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný 

zůstatek. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 
Rozpočtové opatření č. 72 – PhDr. Vácová 

 

Sociální služby města Sušice – snížení příspěvku na provoz 

 

Na základě skutečného vývoje některých výnosových položek – jedná se především o 

mimořádné příjmy z dotace MPSV, zdravotních pojišťoven, úhrady za služby atd., je možné 

snížit příspěvek na provoz o 7. 599. 000 Kč.  

 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 72, kterým se org. 250 Sociální služby 

města Sušice sníží příspěvek na provoz o 7. 599. 000 Kč, o tutéž částku se sníží org. 98 KZ 

minulých let.   

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
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Rozpočtové opatření č. 73 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na Údržbu významného krajinného 

prvku Kalich 2022 ve výši 50. 000,- Kč. O částku 50. 000,- Kč se povýší org. 273 

Významný krajinný prvek Kalich v příjmové části rozpočtu a zároveň se o tuto částku sníží 

org. 98 Konečný zůstatek. 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 73, kterým se zvýší příjem org. 273 

Významný krajinný prvek Kalich o částku 50.000 Kč a zároveň se sníží org. 98 Konečný 

zůstatek o tuto částku. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 
Rozpočtové opatření č. 74 – D. Šedinová 

MŠ Tylova – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz 

u MŠ Tylova v těchto položkách: 

teplo         -60 

OON MŠ    -35  

OON ŠJ     -25 

Celkem      - 120 tis. Kč 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 74, kterým se org. 208 – MŠ Tylova 

snižuje příspěvek na provoz o 120 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek 

minulých let o tutéž částku.    

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
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Rozpočtové opatření č. 75 – D. Šedinová 

MŠ Smetanova – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz 

u MŠ Smetanova v těchto položkách: 

elektřina     -30 

teplo         -100 

OON MŠ     -40   

OON ŠJ      -30  

Celkem     - 200 tis. Kč 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 75, kterým se org. 209 – MŠ 

Smetanova snižuje příspěvek na provoz o 200 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – 

Konečný zůstatek minulých let o tutéž částku.    

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 
Rozpočtové opatření č. 76 – D. Šedinová 
 

ZŠ TGM – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz 

u ZŠ TGM v těchto položkách: 

 

elektřina TGM                 -32 

teplo TGM                      -300 

OON ŠJ                          -61 

elektřina Komenského     -50 

teplo Komenského          - 90 

Celkem                             -533 tis. Kč 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 76, kterým se org. 213 – ZŠ TGM 

snižuje příspěvek na provoz o 533 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek 

minulých let o tutéž částku.    

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 
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PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 77 – D. Šedinová 

ZUŠ Fr. Stupky – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u ZUŠ 

Fr. Stupky v těchto položkách: 

 

elektřina     -32 

teplo          -190 

voda           -8  

Celkem      - 230 tis. Kč 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 77, kterým se org. 215 – ZUŠ Fr. 

Stupky snižuje příspěvek na provoz o 230 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný 

zůstatek minulých let o tutéž částku.    

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 
Rozpočtové opatření č. 78 – D. Šedinová 

ZŠ Lerchova – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u ZŠ 

Lerchova v těchto položkách: 

 

OON                     -60 

elektřina                  -200 

teplo                     -300 

voda                     -40 

pojištění                 -25 
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elektřina – SVČ       -20 

Celkem                 - 645 tis. Kč 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 78, kterým se org. 216 – ZŠ Lerchova 

snižuje příspěvek na provoz o 645 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek 

minulých let o tutéž částku.    

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 79 – Mgr. Šafaříková 

 

Poskytnutí dotace na sociální službu „Sociální rehabilitace“ – Fokus Písek. 

Jedná se o podporu poskytnuté sociální služby, která nebyla zařazena do základní sítě 

sociálních služeb Plzeňského kraje. 

Rada města doporučila zastupitelstvu města poskytnutí dotace ve výši 100.000 Kč – 

usnesení č. 534. Organizaci 191 je nutné navýšit o 50 tis. Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 79, kterým se org. 191 Příspěvky 

ostatním sdružením povýší o 50 tis. Kč a o tutéž částku se sníží org. 73 Rezerva na investice 

a provoz.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

Rozpočtové opatření č. 80 – Bc. Primasová 

 

Vzhledem k výraznému zdražení dárkových předmětů pro jubilanty, mateřské školky  

a ostatní, žádám o navýšení org. 400 SPOZ o 50 tis. Kč. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 80, kterým se org. 400 navýší o 50 tis. 

Kč a o tutéž částku se sníží org. 73 Rezerva na investice a provoz.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 81 – Ing. Marek 

 

Od letošního roku provoz rozhledny zajišťuje vlastními silami město, a tak nastává 

v rozpočtu nepřehledná situace. Náklady na běžnou údržbu, opravy, pořízení vybavení, 

spotřebu materiálu, energií a jiné v objektu chaty a rozhledny Svatobor jsou kryty z více 

organizací. Jedná se o položky oprava krytí rozvodu el energie, opravy inventáře (myčka, 

konvektomat atd.), rozšíření kamerového systému, vybavení, provozní náklady do doby 

spuštění terminálu, bankovní poplatky, přeúčtování DPH, to vše v celkové výši 80.873+ 

236.000+ 49.560+ 10.539+ 55.637+ 86.515+ 47.050= 566.175 Kč. Na základě požadavku 

správce rozpočtu je návrh čerpání těchto prostředků přesunout do jedné organizace, nabízí se 

organizace č. 2216, ze které byly čerpány náklady na řešení vstupního terminálu. 

Rozpočtové opatření navrhujeme v jednoduché formě, a to navýšit z rezervy výdajovou část 

organizace 2216. Po schválení opatření bude provedeno přeúčtování příslušných výdajů do 

této organizace a o nevyčerpané prostředky organizací, ze kterých se výdaje převádí, se 

zvýší konečný zůstatek letošního roku. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 81, kterým se org. 2216 navýší 

o 600 tis. Kč a o tutéž částku se sníží org. 73 Rezerva na investice a provoz.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 82 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace Ministerstva vnitra - Generální ředitelství hasičských záchranných sborů ČR 

na úhradu výdajů spojených se zásahy mimo územní obvod JSDHO a zásah u požáru 
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v Národním parku České Švýcarsko ve výši 129.146 Kč pro org. 232 Hasičský sbor Sušice. 

O částku 129.146 Kč se povýší org. 232 Hasičský sbor Sušice v příjmové i výdajové části 

rozpočtu.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 82, kterým se org. 232 Hasičský sbor 

Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu povýší o částku 129.146 Kč. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

Rozpočtové opatření č. 83 – Ing. Šlajsová 

 

Příjem dotace Ministerstva vnitra-Generální ředitelství hasičských záchranných sborů ČR na 

úhradu výdajů spojených se zásahy mimo územní obvod JSDHO a zásah u požáru 

v Národním parku České Švýcarsko ve výši 138.981 Kč pro org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy. O částku 138.981 Kč se povýší org. 233 Hasičský sbor Volšovy v příjmové i 

výdajové části rozpočtu.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 83, kterým se org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy v příjmové i výdajové části rozpočtu povýší o částku 138.981 Kč.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

16.  Změna veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace z programu 

regenerace MPZ Sušice 

 
Předkladatel: Bc. Petra Ježková 
 

Zastupitelstvo města na svém jednání dne 20. dubna 2022 schválilo usnesením a) 10) 

poskytnutí dotace na obnovu kulturní památky Kapucínský klášter č.p. 1/III s kostelem 



 

 

 

35 

sv. Felixe – areál – oprava krovu a výměna střešní krytiny včetně laťování a klempířských 

prvků ve východní části s věžičkou z Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2022. Zastupitelstvo města schválilo 

navržené finanční částky (finanční příspěvek z kapitoly Ministerstva kultury ČR / podíl 

města / příspěvek vlastníka) na podporu obnovy objektu umístěného v městské památkové 

zóně v Sušici, a to v následujícím členění: 
 

Kapucínský klášter č.p. 1/III s kostelem sv. Felixe – areál – oprava krovu a výměna střešní 

krytiny včetně laťování a klempířských prvků ve východní části s věžičkou 

v celkové sumě  878 790 Kč bez DPH 

příspěvek z rozpočtu MK ČR 200 000 Kč 

příspěvek z rozpočtu Města  90 000 Kč 

podíl vlastníka                 588 790 Kč 
 

Vzhledem k částečné změně v rozsahu prací a změně výše nákladů došlo ke změně původně 

uvedených finančních částek ve veřejnoprávní smlouvě, a to v následujícím členění: 
 

Kapucínský klášter č.p. 1/III s kostelem sv. Felixe – areál – oprava krovu a výměna střešní 

krytiny včetně laťování a klempířských prvků ve východní části s věžičkou 

v celkové sumě  881 372 Kč bez DPH 

příspěvek z rozpočtu MK ČR 200 000 Kč 

příspěvek z rozpočtu Města  90 000 Kč 

podíl vlastníka                 591 372 Kč 
 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje změnu finančních podílů ve veřejnoprávní smlouvě  

o poskytnutí dotace ve výši 290 000 Kč z org. 350 Příspěvky – památková péče Provincii 

kapucínů v ČR, Loretánské nám. 6/99, 118 00 Praha 1, na obnovu kulturní památky 

Kapucínský klášter č.p. 1/III s kostelem sv. Felixe – areál – oprava krovu a výměna střešní 

krytiny včetně laťování a klempířských prvků ve východní části s věžičkou. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

17. Městský program regenerace MPZ Sušice – aktualizace 12/2022 
 

Předkladatel: Bc. Petra Ježková 

 
Ministerstvo kultury poskytuje v rámci Programu regenerace městských památkových 

rezervací (MPR) a městských památkových zón (MPZ) ČR finanční prostředky na obnovy 

objektů kulturních památek nacházejících se na území s plošnou památkovou ochranou. 
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Stanovení roční kvóty pro jednotlivá města je mj. odvislé od kvality městského programu 

regenerace.  

Přehled navrhovaných objektů k zařazení do Programu regenerace MPZ Sušice na rok 2023 

je předložen v příloze. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje návrh akcí obnov kulturních památek připravovaných 

v Programu regenerace MPZ Sušice na rok 2023. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 
PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

18. Schválení poskytnutí dotace na obnovu objektů v MPZ Sušice  

pro rok 2022 

 
Předkladatel: Bc. Ivana Kubíková 
 

Předkládám Zastupitelstvu města návrh na rozdělení dotace, na obnovu objektů 

v městské památkové zóně Sušice, jednotlivým žadatelům pro rok 2022 dle přílohy 

ve výši 1. 700. 000,- Kč. 

Žádosti jednotlivých žadatelů včetně příloh byly zkontrolovány. Byla provedena 

kontrola dotčených staveb.  

Výše dotace jednotlivým žadatelům je navržena dle obdobného principu jako 

v předchozích letech. 

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí dotace na obnovu objektů v městské 

památkové zóně Sušice pro rok 2022 ve výši 1. 700. 000,- Kč z rozpočtové kapitoly 

91 a 95 (organizace 350 – Příspěvky památkové péče) jednotlivým žadatelům 

uvedeným pod body 1) - 8) dle předloženého návrhu. Zastupitelstvo města pověřuje 

starostu města podpisem veřejnoprávních smluv o poskytnutí dotace na obnovu 

objektů umístěných v městské památkové zóně Sušice s jednotlivými žadateli.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
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NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

19. Žádost o poskytnutí dotace na financování sociální služby Sociální 

rehabilitace v roce 2022 

 
Předkladatel: Mgr. Miroslava Šafaříková 

 
FOKUS Písek, z.ú. požádal o finanční podporu na poskytování sociální služby Sociální 

rehabilitace (ID 4804651) na rok 2022 ve výši 555. 156,- Kč.  

Organizace jako jediná v našem regionu pomáhá lidem s duševním onemocněním 

v překonávání problémů spojených s touto nemocí a jejich zařazováním do běžného života. 

Služba byla v období 1.1.2018 – 31.12.2020 hrazena z projektu MAS Pošumaví částkou 

1.955.845,- Kč, tj. cca 652. 000,- Kč/rok na 1,5 prac. úvazku (rozpočet viz. příloha). Služba 

však nebyla po skončení projektu zařazena do zákl. sítě poskytovatelů soc. služeb 

plzeňského kraje a proto neměla nárok na úhradu nákladů z účelové dotace dle § 101a) zák. 

o soc. službách. V r. 2021 získali částku 464. 000,- Kč z dotačního programu „Podpora soc. 

služeb – reforma psychiatrické péče“. Pro rok 2022 však MPSV ani Plzeňský kraj 

s vypsáním této výzvy nepočítá. Po letošním omezení veškerých provozních nákladů, včetně 

prominutí nájmu RM Sušice ve výši 14.171.- Kč, přiznané dotaci RM Sušice ve výši 

10.000,- Kč a přiznané dotaci RM Horažďovice ve výši 2.000,- Kč, byly stanoveny náklady 

pro rok 2022 ve výši 555. 156,- Kč. I přes veškerou snahu se nám nepodařilo tuto službu 

zařadit do základní sítě poskytovatelů soc. služeb v PK. Jediným potencionálním příjmem je 

zařazení této služby do individuálního projektu PK na zabezpečení sociálních služeb v PK 

ve výši maximálně 56% z vyrovnávací platby na následující 3 roky. 

Na svém jednání rada města dne 19.9.2022 doporučila usnesením č. 534 zastupitelstvu 

města poskytnout účelovou dotaci ve výši 100. 000,- Kč.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje poskytnout účelovou dotaci organizaci FOKUS Písek, z.ú. 

na zajištění sociální služby Sociální rehabilitace (ID 4804651) v ORP Sušice ve výši  

100. 000,- Kč a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Částka bude hrazena z org. 191. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
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20. Žádost o poskytnutí dotace na financování sociální služby Sociálně 

terapeutická dílna v roce 2022 
 

Předkladatel: Mgr. Miroslava Šafaříková 

 

FOKUS Písek, z.ú. požádal o finanční podporu na poskytování sociální služby Sociálně 

terapeutické dílny (ID 2927758) na rok 2022 ve výši 150. 000,- Kč.  

Organizace jako jediná v našem regionu pomáhá lidem s duševním onemocněním 

v překonávání problémů spojených s touto nemocí a jejich zařazováním do běžného života.  

Registrovaná sociální služba sociálně terapeutická dílna je v Sušici provozovaná 

od 1.10.2013 a je zařazena do základní sítě soc. služeb PK. 

V roce 2021 obdrželi z MPSV prostřednictvím PK účelovou dotaci ve výši 1.472.056.- Kč a 

z programu Podpory sociálních služeb v PK získali částku 84. 864,- Kč. Dále jim byla 

pro r. 2021 z dotačního programu „Podpora soc. služeb – reforma psychiatrické péče“ 

přiznaná částka 397. 714,- Kč. Na rok 2022 však MPSV ani Plzeňský kraj s vypsáním této 

výzvy nepočítá. Celkem obdrželi 1. 954. 634,- Kč. 

V roce 2022 byla přiznaná z MPSV prostřednictvím PK účelová dotace výši 1.146.088,- Kč 

a z programu Podpora sociálních služeb v PK získali částku 53. 888,- Kč. Dále pak 5.9.2022 

odsouhlasilo zastupitelstvo Plzeňského kraje finanční prostředky ve výši 224. 881,- Kč 

na dofinancování sociálních služeb. Celkem 1.424.857,- Kč, tj. oproti předcházejícímu roku 

poníženo o 529. 777,- Kč. 

Na svém jednání rada města dne 19.9.2022 nedoporučila zastupitelstvu města účelovou 

dotaci poskytnout.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města neschvaluje poskytnout účelovou dotaci organizaci FOKUS Písek, z.ú. 

na zajištění sociální služby Sociálně terapeutické dílny (ID 2927758) v ORP Sušice. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

21. Smlouvy o poskytnutí dotace na pronájem ledové plochy na rok 2023 

 
Předkladatel: Ing. Jan Vošalík 

 

V letošním roce jsme opět obdrželi žádosti tří organizací o dotaci na pronájem ledové 

plochy na zimním stadionu v Sušici (žádosti jsou dostupné na odboru majetku a rozvoje 

města). Jedná se konkrétně o tyto organizace:  

 

- TJ Sušice, z.s., Volšovská 42, 342 01, Sušice (č. org. 181)              1. 100. 000,- Kč 

- Gymnázium, Sušice, Fr. Procházky 324, 342 01, Sušice (č. org. 185)   77. 000,- Kč 
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- Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, Sušice  

U Kapličky 761, p.o., U Kapličky 761, 342 01, Sušice (č. org. 188)      100. 000,- Kč 

 

Výše uvedené požadavky 12.12.2022 projednala rada města. 

 

Dotace na pronájem ledové plochy se poskytují za účelem krytí vysokých nákladů 

na pronájem ledové plochy, způsobených vysokými náklady na provoz zimního stadionu-

výroba a údržba ledu je totiž energeticky náročná a klade vysoké nároky na obsluhu  

a provoz zařízení, zejména spolehlivost a bezpečnost.  

Ceny pronájmu na rok 2023 budou navíc stále citelně ovlivněny nepříznivou situací na trhu 

s energiemi a obecně vyšším růstem cen vstupů. 

 

Využití dotace je vázáno přísně účelově – viz přiložené smlouvy. Úhrada prostředků pak 

probíhá na základě podkladů/ faktur skutečně probruslených hodin, které vyúčtovávají 

Sportoviště města Sušice, p.o., coby provozovatel zimního stadionu.  

  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace na krytí nákladů 

pronájmu letního povrchu a ledové plochy a případně na krytí části nákladů na provoz šaten 

na zimním stadionu v Sušici na rok 2023, ve výši 1. 100. 000,- Kč organizaci TJ Sušice, 

z.s., Volšovská 42, 34201, Sušice, IČ: 43313647, dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace na krytí nákladů 

pronájmu ledové plochy na rok 2023 na zimním stadionu v Sušici ve výši 77. 000,- Kč 

organizaci Gymnázium, Sušice, Františka Procházky 324, 342 01, Sušice, IČ: 61781444, dle 

přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace na krytí nákladů 

pronájmu ledové plochy na rok 2023 na zimním stadionu v Sušici ve výši 100. 000,- Kč 

organizaci Střední odborná škola a Střední odborné učiliště, Sušice, U Kapličky 761, 

p.o., U Kapličky 761, 342 01 Sušice, IČ: 00077615, dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

22. Užívání závěsného odznaku 

 
Předkladatel: Radomíra Penová 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice pověřuje k přijímání prohlášení o uzavření manželství ve 

smyslu § 11a, odst. 1, písm. a) zákona č. 301/2000 Sb., o matrikách, jménu a příjmení a  

o změně některých souvisejících zákonů, ve znění pozdějších předpisů tyto členy 

zastupitelstva města:   Mgr. Dagmar Karlíková, Mgr. Jonáš Bartoš, Bohumil Dach. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

23. Návrh na odkoupení bývalého areálu SOLO  

 
Předkladatel: Jan Janda 

 

Areál bývalého Sola (dále jen Solo) má velký potenciál pro rozvoj města Sušice. Jedná se o 

dlouhodobou investici. Možný dlouhodobý úvěr nebude při současné situaci a nastavení 

úvěru pro město zátěží. Město Sušice, stane-li se vlastníkem, využije územního plánu a bude 

mít kontrolu nad budoucími projekty a budoucím využitím areálu. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města Sušice souhlasí se zahájením jednání o koupi areálu bývalého Sola do 

vlastnictví města Sušice a k tomuto kroku pověřuje místostarostu Ing. Karla Požárka. 

Nebylo projednáváno z důvodu nepřítomnosti předkladatele.  
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24. Sušická nemocnice s.r.o. – právní zastoupení 

 
Předkladatel: Pavel Hais a Ing. Václav Rada 

 

Sušická nemocnice s.r.o. je vlastněna ze 100% městem. Za celou dobu své existence tato 

společnost nevynakládala finanční prostředky na právní služby v tak vysoké výši, jako je 

tomu nyní. V předchozích letech společnost nikdy nezaplatila částku přesahující 500. 000,- 

Kč za rok.  

Od nástupu nového pana jednatele Ing. Luďka Cibulky pod kontrolou dozorčí rady ve 

složení Ing. Michael Skrbek, Pavel Mašek, Ing. Petr Pavelec, Jiří Chejn, Bc. Jiří Vlček MBA 

vynaložila více než 2,2 mil. korun českých od měsíce 03/2022 do 08/2022, za právní služby 

ve prospěch advokátní kanceláře Halada Legal. Vzhledem k tomu, že novější informace jako 

zastupitelé města Sušice nemáme k dispozici, je pravděpodobné, že částka v těchto měsících 

může již přesahovat 3 mil. korun českých. Na jednání zastupitelstva města Sušice padl ze 

strany zastupitelů dotaz, na základě čeho byla vybrána tato advokátní kancelář, na což 

jednatel společnosti odpověděl, že na základě doporučení. Bohužel jsme se od něj 

nedozvěděli od koho toto doporučení dostal. 

Místostarosta František Jelínek uvedl na jednání zastupitelstva města Sušice v září 2022, že 

o tom nic nechce vědět a vše je věcí pana jednatele dané společnosti-viz 

https://www.youtube.com/watch?v=Y24H6DUrnwo 1:52:00. Toto vyjádření je v rozporu se 

slibem zastupitele v souladu s péčí řádného hospodáře, dle 128/2000 Sb., zákona o obcích, 

neboť město Sušice přispívá formou dotací na provoz Sušické nemocnice, s.r.o. 

Ustanovení zákona o obcích týkající se péče o majetek obce, která rovněž ukládají 

povinnosti zastupitelům, např.:  

§ 69 odst. 2: „Člen zastupitelstva obce skládá na začátku prvního zasedání zastupitelstva 

obce, jehož se po svém zvolení zúčastní, slib tohoto znění: Slibuji věrnost České republice. 

Slibuji na svou čest a svědomí, že svoji funkci budu vykonávat svědomitě, v zájmu obce 

(města, městyse) a jejích (jeho) občanů a řídit se Ústavou a zákony České republiky.“  

§ 38 odst. 1: „Majetek obce musí být využíván účelně a hospodárně v souladu s jejími zájmy 

a úkoly vyplývajícími ze zákonem vymezené působnosti. Obec je povinna pečovat  

o zachování a rozvoj svého majetku.“  

§ 38 odst. 2: „Majetek obce musí být chráněn před zničením, poškozením, odcizením nebo 

zneužitím„  

Dále bylo požádáno prostřednictvím zákona 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k 

informacím, o: 

1) Finanční vyčíslení nákladů na právní služby za rok 2022, které vynaložila či které byly 

účtovány Nemocnici Sušice za rok 2022 a jakých případů se právní služby týkají.  

2) Seznam mzdových nákladů všech lékařů, středního personálu a THP pracovníků po 

oddělení pracující na HPP, DPČ, DPP a OSVČ za období 06-08/2022 ve formátu, který 

nabízí mzdový systém s definovaným rozsahem odpracované pracovní doby a hodinové 

sazby.  

Bohužel ani na základě této žádosti a následného odvolání mi pan jednatel řádně 

neodpověděl. Pouze zaslal přehled případů, který je přílohou tohoto materiálu.  

S ohledem na uvedené, zde vzniká pochybnost, zda jsou finanční prostředky Sušické 

nemocnice s.r.o. vynakládané na právní služby efektivně, hospodárně a účelně. Jako příklad 

výstupu právních služeb uvádíme přílohou tohoto materiálu Návrh JUDr. Halady na 

vyloučení Pavla Haise a Václava Rady ze statutárních orgánů z 23. září 2022. A pro úplnost 

pak uvádíme i Vyjádření Pavla Haise a Václava Rady k návrhu JUDr. Halady z 15. listopadu 

2022. 
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Dle dostupných informací se rada města ve funkci valné hromady Sušické nemocnice s.r.o. 

dne 28.11.2022 ve složení Bc. Petr Mottl, František Jelínek, Mgr. Dagmar Karlíková,  

Mgr. Jonáš Bartoš, Ing. Karel Požárek, Bohumil Dach a MDDr. Lukáš Kohout 

problematikou právního zastoupení a právních služeb společnosti nezabývala.  

Závěrem uvádíme, že vzhledem k tomu, že jako zastupitelé jsme neobdrželi od měsíce 

9/2022 do 6. 12.2022 ze strany jednatele Sušické nemocnice, s.r.o. žádné podklady, není 

možné se řádně rozhodovat při schvalování finančních prostředků pro sušickou nemocnici z 

rozpočtu města.  

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o přehledu případů vykonaných advokátem 

JUDr. Martinem Haladou, LL.B. pro společnost Sušická nemocnice s.r.o.  

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí informace od bývalých jednatelů společnosti Sušická 

nemocnice, s.r.o. Ing. Václava Rady a Pavla Haise s názvem vyjádření k „návrhu na 

vyloučení členů statutárního orgánu” v rámci soudního sporu vedeného společností Sušická 

nemocnice s.r.o. vůči bývalým jednatelům Sušické nemocnice Ing. Václavu Radovi a Pavlu 

Haisovi.  

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města doporučuje radě města ve funkci valné hromady společnosti Sušická 

nemocnice s.r.o. prověřit účelnost, smysluplnost a efektivitu vynakládaných finančních 

prostředků na právní zastoupení advokátem JUDr. Martinem Haladou, LL.B., v souladu s 

péčí řádného hospodáře.  

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města pověřuje kontrolní výbor provedením kontroly vynaložených 

finančních prostředků Sušické nemocnice s.r.o. na právní služby za rok 2022.  

 

Nebylo projednáváno z důvodu nepřítomnosti předkladatele.  

 

 

25. Zpráva o činnosti rady města Sušice – zápisy z rady města 

 
Předkladatel: Pavel Hais 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí informace ze zápisů z jednání rady města. 

 

Nebylo projednáváno z důvodu nepřítomnosti předkladatele.  

 

 

26. Odměňování členů zastupitelstev 

 
Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 

Odměňování členů zastupitelstev nově s účinností od 1 ledna 2018 upravuje novela zákona o 

obcích (zákon č. 99/2017 Sb.) a nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů 
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zastupitelstev územních samosprávných celků, v platném znění, které bude s účinností k 1. 

1. 2023 novelizováno nařízením vlády, v němž je ministerstvem vnitra avizované navýšení 

odměn o 10%, avšak ještě není publikované ve Sbírce zákonů ČR. 

 

Dosavadní princip zůstává stejný (zákonem stanovené výše odměn pro uvolněné, jejichž 

výplata je povinností obce a maximální možné výše odměn pro neuvolněné, kdy konkrétní 

výši stanoví zastupitelstvo v rámci stanoveného intervalu). 

 

Stanovení odměn je pouze na dobu tohoto zastupitelstva (konkrétního volebního období 

2022-2026). Po volbách se stanovuje vždy nově, a pro celé funkční období bude rozhodný 

počet obyvatel v roce voleb (k 1. 1. 2022 bylo v Sušici 10 759 obyvatel). Je možné uplatnit 

pravidlo pro kumulaci funkcí (avšak max. 3 funkce), jestliže zastupitelstvo nerozhodne o 

možnosti kumulace, pak je ze zákona poskytována odměna jen za jednu funkci (a to 

s nejvyšší odměnou). Též je možnost navýšení odměny za „oddávání“ (až o 2 000,- Kč), což 

se do současnosti u nás nepoužilo, pouze oddávající dostává 300,- Kč/svatební den 

„ošatného a na úpravu zevnějšku“). 

 

Pro neuvolněné členy zastupitelstva města se jedná o fakultativní (nenárokovou) odměnu, o 

jejímž poskytnutí a výši rozhoduje zastupitelstvo v souladu s § 84 odst. 2 písm. n) zákona č. 

128/2000 Sb. Níže uvedené částky jsou částky maximální za funkci. V minulosti odměny 

byly stanoveny rozhodnutím zastupitelstva vždy v maximální částce a s kumulací odměn.  

 

Stanovená odměna za jednotlivé funkce ke dni 1. 1. 2022 dle tabulky nařízení vlády 

318/2017 Sb., v platném znění, viz příloha (tj. bez avizovaného navýšení 10%): 

 

Funkce                               Kč  

Člen zastupitelstva města 2 353,- Kč       

Člen rady města                9 413,- Kč     

Předseda komise              4 707,- Kč     

Předseda výboru              4 707,- Kč    

Člen výboru                    3 923,- Kč     

Člen komise                    3 923,- Kč     

 
Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města stanovuje od 1. 1. 2023 výši měsíční odměny za výkon funkce členů 

zastupitelstva dle nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů zastupitelstev 

územních samosprávných celků, v platném znění, ve výši maximálních částek stanovených 

nařízením vlády, včetně uplatnění souhrnu odměn za jednotlivé funkce. V případě souběhu 

výkonu více funkcí neuvolněných členů zastupitelstva města se stanovuje odměna jako 

souhrn odměn za výkon funkcí člena rady, předsedy nebo člena výboru či předsedy nebo 

člena komise a do souhrnné odměny jsou zahrnuty vždy maximálně 3 odměny za funkce  

s nejvyšší odměnou schválenou zastupitelstvem. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
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NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města stanovuje od 1. 1. 2023 výši měsíční odměny za výkon funkce 

neuvolněného místostarosty dle nařízení vlády č. 318/2017 Sb., o výši odměn členů 

zastupitelstev územních samosprávných celků, v platném znění, ve výši maximální částky 

stanovené nařízením vlády. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

27. Volba předsedů a členů výborů 

 
Předkladatel: Mgr. Petr Novák 

 

Na ustavujícím jednání zastupitelstva města dne 19. října 2022 zastupitelstvo zřídilo 

v souladu s § 84 odst. 2 písm. o) a § 117 a následující, zákona č. 128/2000 Sb., obcích 

(obecní zřízení), v platném znění, své výbory kontrolní výbor a finanční výbor a také 

rozhodlo o počtu 7 členů v kontrolním a finančním výboru ve volebním období 2022–2026. 

 

Do výborů byli navrženi následující občané: 

 

Kontrolní výbor: 

Ing. Iva Rochová návrh ODS (dříve členka finančního výboru) 

PhDr. Josef Nový, návrh KDUČSL (dříve člen kontrolního výboru) 

Bc. Lucie Mikulová, návrh ČPS (dříve členka kontrolního výboru) 

Vratislav Němec, návrh ANO 

Ing. Milena Stárková, návrh ČSSD (dříve předsedkyně kontrolního výboru) 

Ing. Petr Kocman, návrh samostatné osoby (dříve člen kontrolního výboru) 

 

Finanční výbor: 

Ing. Jan Staněk, návrh ODS na funkci předsedy 

Ing. Václav Švehla, návrh KDUČSL, (dříve člen finančního výboru) 

Ing. Václav Rada, návrh ČPS na funkci předsedy 

Ing. Andrea Staňková, návrh ANO 

Ing. Štefan Vilcsek, návrh ČSSD (dříve člen finančního výboru) 

 

Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města volí předsedu kontrolního výboru: 
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Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města volí členy kontrolního výboru:  

Ing. Iva Rochová návrh ODS (dříve členka finančního výboru) 

PhDr. Josef Nový, návrh KDUČSL (dříve člen kontrolního výboru) 

Bc. Lucie Mikulová, návrh ČPS (dříve členka kontrolního výboru) 

Vratislav Němec, návrh ANO 

Ing. Milena Stárková, návrh ČSSD (dříve předsedkyně kontrolního výboru) 

Ing. Petr Kocman, návrh samostatné osoby (dříve člen kontrolního výboru) 

 
Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města volí předsedu finančního výboru: 

Ing. Jan Staněk, návrh ODS na funkci předsedy 

 

Návrh předkladatele: 

Zastupitelstvo města volí členy finančního výboru:  

Ing. Jan Staněk, návrh ODS na funkci předsedy 

Ing. Václav Švehla, návrh KDUČSL, (dříve člen finančního výboru) 

Ing. Václav Rada, návrh ČPS na funkci předsedy 

Ing. Andrea Staňková, návrh ANO 

Ing. Štefan Vilcsek, návrh ČSSD (dříve člen finančního výboru) 

 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města odkládá volbu předsedů finančního a kontrolního výboru a volbu členů 

finančního a kontrolního výboru. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 

PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

28. Diskuse 

 
Pan starosta Bc. Petr Mottl předložil návrh na usnesení. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje Memorandum o podpoře nemocnice v Sušici na roky 2022  

a 2023 dle textu zaslaného panem náměstkem hejtmana pro zdravotnictví ze dne 15. 3. 2022 

a pověřuje starostu města podpisem. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 11, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 10 
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PRO: 11 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

NEPŘÍTOMNO: 10 (Cimický J., Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Mikulová L., 

Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švehla V.) 

 

 

V diskusi vystoupili: 

 

Ing. Karel Požárek zrekapituloval poslední dva měsíce dění ohledně Sušické nemocnice 

s.r.o.  

,, Pracovali jsme na sestavení nové dozorčí rady nemocnice. Cílili jsme jak na lidi, kteří mají 

vztah k Sušici, tak na odborníky, kteří mají zkušenost v oboru zdravotnictví. Dozorčí rada 

zůstala 5-členná: Mgr. Hodys Tomáš, Ing. Beníške Martin, Míková Petra, MUDr. Pavel 

Krejčí, MUDr. Ladislav Jon. Budeme mít teď druhé jednání, kde jsme si dali za úkol 

vypracovat s panem jednatelem celkovou koncepci celé nemocnice. Do jednání byli pozváni 

i pracovníci nemocnice, lidi se vztahem k Sušické nemocnici. Proběhla schůzka s MUDr. 

Horným, primářem interny Strakonické nemocnice a MUDr. Vachkem, primářem interny 

Klatovské nemocnice. Předmětem jednání bylo, zda by nám nemocnice s interním 

oddělením mohly pomoci a my bychom pak mohli lůžkovou internu otevřít. Výsledkem 

schůzky bylo, že nejsou schopni nám poslat lékaře ani na částečný úvazek. Dále jsme 

obvolali cca 70 lékařů pro výpomoc, ale neúspěšně.  

6. 12. 2022 proběhla jednání s hejtmanem Špotákem, který chtěl předložit koncepci 

fungování nemocnice (koncepce bude předložena v lednu) a odsouhlasení Memoranda na 

jednání zastupitelstva. Plzeňský kraj má pro nás připraveno 10 mil. Kč na rok 2023 a 10 mil. 

Kč na rok 2024. Nebudeme ohrožovat krajské nemocnice, přetahování lékařů atd.  

Okolní nemocnice jsou smířené s tím, že nemáme interní oddělení. My však stále doufáme 

v znovuotevření. ´´  

Dále se řešil přesun záchranné služby z nádraží do areálu nemocnice. 

 

Bc. Petr Mottl uvedl, že za dva měsíce se stihlo udělat mnoho práce ohledně Sušické 

nemocnice s.r.o. 

 

Ing. Jan Staněk poděkoval Ing. Karlu Požárkovi za odvedenou práci. 

 

Jelínek František podotkl, že prioritou vedení města je stále v jednání s krajem o převodu 

Sušické nemocnice s.r.o. do nemocnic Plzeňského kraje. Ohledně privatizace nemocnice, 

která byla zmíněna z řad veřejnosti, nesouhlasí s tím a nelze takto postupovat. 

 

Dále v diskusi vystoupili:  Bohumil Dach, MDDr. Lukáš Kohout, 

František Jelínek, Pavel Javorský, Ing. Tomáš Zelený. 
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29. Závěr 

 
V závěru jednání zastupitelstva poděkoval pan starosta Bc. Petr Mottl všem občanům 

města Sušice, kolegům, zaměstnancům města, příspěvkovým organizacím za 

odvedenou práci. Popřál všem krásné prožití Vánočních svátků a hodně zdraví 

v Novém roce 2023. 

 

 

                                             

 

 

                                                        O v ě ř o v a t e l é: 

    

 

 

 

 

 

         Ing. Jan Staněk                                                                             Miroslav Švarc 

Ověřeno dne 21. 12. 2022                                                              Ověřeno dne 21. 12. 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Martina Bublíková 

Dne: 14. 12. 2022 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petr Mottl                                                                                              František Jelínek 

starosta města                                                                                                místostarosta 

 

 

 

 

 

 




